
A continuació presentem la feina que els nostres regidors i
regidores han fet, des de l'oposició, aquests quatre anys de
legislatura a l'Ajuntament de Torrelavit.

FEINA FETA

15 Plens 
Ordinaris

Són les sessions celebrades
d’acord amb la periodicitat
aprovada a l’inici del mandat.
L’ordre del dia ha d’incloure el
control amb els precs i preguntes
de l'oposició.

Plens 
Extraordinaris26

Són extraordinàries les sessions
que no se celebrin d’acord amb la
periodicitat establerta. No figura la
part de control per debatre o
formular les mocions, els precs i
les preguntes.

324Preguntes
Realitzades a l'equip de govern respecte a actuacions,
problemes existents o a peticions/queixes de veïnes i veïns
sense resoldre.

Precs98
Les demandes concretes
realitzades en els plens ordinaris
perquè l’equip de govern actuï
davant una necessitat o àrea
determinada.

Mocions10
Propostes presentades per Junts
per Torrelavit relacionades amb
qüestions que afecten al municipi,
a la comarca o al país.

Soŀlicituds18
Instàncies fetes a l’Ajuntament
amb peticions concretes a
aspectes del dia a dia o soŀlicitant
informació sobre els mateixos
formalment.

Propostes17
Escrits formals presentats al
govern, en forma d’aŀlegació o
proposta concreta d’actuació, que
posen en coneixement propostes
concrets.



FEINA FETA
                               A continuació us detallem les propostes, preguntes i precs

que s’han realitzat i que considerem més rellevants:

Prec demanant de millorar l’acabament de les escales del camí de Cal Campaner per evitar
relliscades dels vianants.28/10/19.
Introduir en el projecte de reforma del pavelló esportiu de Torrelavit una partida per la
refonamentació dels vestuaris per a una possible futura ampliació.
Propostes a presentar en la subvenció del PUOSC 2020-2024 de la Generalitat de Catalunya per
l’execució del projecte de millora de l’eficiència energètica de l’enllumenat públic (LEDS),
projecte de xarxa de calor alimentada amb biomassa i projecte de clavegueram de Can Rossell
de la Serra.
Pregunta sobre l’estat de la piscina i sobre l’afectació que poden tenir les glaçades de l’hivern o
el sòl en la superfície. 3/02/20.
Propostes a incorporar al pressupost municipal exercici 2020: arranjament baixada de connexió
entre el carrer Torrent i el carrer Sant Pau; redacció del projecte de connexió del camí de les
Hortes amb el carrer de la Font; transport adaptat municipal pels usuaris del Centre de Dia;
arranjament de la pista polivalent de Can Rossell i instaŀlació d’un pipi-can.12/03/20.
Aportacions a la redacció de l’Ordenança reguladora de les mesures de simplificació dels
tràmits per a realitzar determinades obres i instaŀlacions.2/06/20.
Proposta de creació d’una comissió de seguiment de la crisi de la COVID-19.
Aportacions en la redacció de les bases reguladores de l’atorgament d’ajuts destinats a paŀliar
els efectes provocats per la COVID-19. 20/7/20.
Moció per posar en valor els viticultors del Penedès.29/06/20.
Pregunta sobre el problemes d’aigua en el darrers dies.
Propostes a presentar en la subvenció del PGI Línia 2 de la Diputació de Barcelona per
incrementar els punts de recàrrega per vehicles elèctrics a l’aparcament del C/ Major i de
l’Ajuntament; per l’arranjament de la baixada de connexió entre el carrer Torrent i el C/ Sant
Pau, coŀlocant barana de protecció; per la instaŀlació d’un pipi-can i per la reparació de la pujada
de connexió del Bell Penedès amb les Casetes d’en Raspall. 18/11/20.
Pregunta de perquè es produeixen darrerament tants talls d’aigua. 18/01/21.
Pregunta sobre quina és l’actuació que preveu realitzar l’equip de govern en relació als
anomenats cactus invasors del C/ del Bosc i perquè no s’han contestat algunes instàncies
presentades en aquest sentit. 18/01/21.
Prec en el sentit que l’Ajuntament faci una molt important difusió de les bases d’ajuts COVID-19
a autònoms i empreses. 18.01.2021.
Soŀlicitud amb propostes d’accions a adoptar contra el porc senglar. 9/02/21.
Prec demanant que s’executi la coŀlocació d’una barana a la corba direcció Cal Matràs i a la
corba del Salt del Matxo direcció al poble.
Propostes al Projecte de naturalització de la zona d’esbarjo de l’escola J.J. Ràfols: Substitució la
vegetació prevista del túnel viu, para-pilotes i cabana per altres materials fixes o mòbils més
resistents i amb menys manteniment; incrementar la plantació de nou arbrat situant-lo en el
perímetre de la pista poliesportiva; substituir la instaŀlació de pèrgoles per la instaŀlació d’un bon
aïllament en les finestres de la façana de l’edifici i petició d’un estudi/informe dels treballs de
manteniment que necessitarà el projecte.01/03/21.
Prec en relació als problemes de subministrament d’aigua en el sentit que es faci una
campanya adient pel seu ús responsable. 19.7.21.
Prec demanant que es faci un estudi i es redacti el projecte d’arranjament del talús del C/ de la
Font atès que s’està desplaçant.19.07.21.

Acceptada
Rebutjada
Pregunta



#JuntsHoPodemFer

Proposta de soŀlicitar al Catàleg de Serveis de la Diputació de Barcelona el recurs tècnic "Estudi
d’itineraris esportius".
Pregunta pels problemes existents en l’enllumenat públic del C/ Molí i C/ de les Eres. 14.02.22.
Prec demanant que s’esmercin tots els mitjans per solucionar el problemes de l’enllumenat
públic de la Pineda Nova, soŀlicitant també es reforci la brigada municipal d’obres per tractar
casos com aquest, subratllant que en cap cas és una crítica al servi ni al seu cap. 14.02.22.
Replanteig de la dimensió de la zona d’autocaravanes prevista al projecte d’ordenació i
reurbanització dels espais esportius i d’aparcaments situats al nord del pavelló esportiu
municipal. 28/03/22.
Pregunta de si la piscina municipal continua perdent aigua i quines són les causes de les
pèrdues. 02.05.22.
Pregunta que es reitera en relació a les avaries de l’enllumenat públic de la Pineda Nova.
02.05.22.
Pregunta, lloant la tasca de la brigada d’obres, si no se li està demanant a aquest important
servei masses coses.02.05.22.
Prec demanant que es puguin impartir cursets destinats a la gent gran per a utilitzar caixers
automàtics d’entitats bancàries o per utilitzar mitjans telemàtics en general. 02.05.22.
Prec soŀlicitant que s’actuï en el sot de les Casetes d’en Raspall perquè l’actuació realitzada no
ha estat més que un pedaç que no ha resolt de cap de les maneres el problema que tenen els
residents del nucli.02.05.22.
Prec demanant que es canviïn o s’actualitzin els ordinadors que hi ha a la biblioteca.25.07.2022.
Pregunta en relació al perquè encara resta sense resposta una instància signada – fa més de
dos o tres mesos- per més de 200 veïns en relació a les escombraries.25.07.22.
Prec demanant que l’equip de govern estigui molt a sobre del compliment de les normes que
tenen a veure amb els vehicles municipals i evitar multes com la que ha arribat a l’Ajuntament
per no passar l’ITV d’un d’ells. 25.07.22.
Prec demanant que per motius de salubritat i mediambientals es faci la retirada de les deixalles
acumulades en el punt d’emergència del polígon, reiterant la petició d’instaŀlació de contenidors
en els punts d’emergència que permetin, com a mínim, separar la fracció orgànica de les altres
dues en la creença que això en cap cas vulnera el dret de vaga. 25/07/22.
Prec demanant l’arranjament de l’obstacle o dificultat per al pas de vehicles que hi ha a la
cruïlla/stop de la plaça del C/ Molí pujant cap al carrer del Bosc, perquè és un punt en el que els
vehicles s’hi enganxen. 25.07.22.
Moció pel traspàs de rodalies a la Generalitat. 3/10/22.
Pregunta en relació a les causes del problemes que afecten al funcionament de l’enllumenat
públic del C/ Major. 24/10/22.
Pregunta de si s’ha demanat la redacció del nou Pla Director de l’Aigua (el de Torrelavit abastava
el període 2012-2020) que inclou la renovació de xarxes i manteniment de la xarxa actual.
24/10/22.
Prec demanant a l’equip de govern que es valori en profunditat la instaŀlació de més càmeres de
vigilància en benefici dels nostres veïns i veïnes. 24/10/22.
Pregunta en relació als parterres de l’entrada del poble, que es va arrencar part del que hi havia i
no s’ha fet cap més actuació.23/01/2023.
Prec demanant que s’instaŀli una xarxa a la pista de pàdel per evitar que les pilotes caiguin a la
carretera; suavitzar els "cantos" vius existents a l’escala que baixa de la zona d’aparcament;
valorar la coŀlocació de baranes en el passadís central que porta a l’entrada del pavelló atès que
en determinades zones ha quedat una alçada de 50 cm i polir els tacs de les baranes coŀlocades
que sobresurten entre mig a 2 cm i podrien provocar caigudes.23/01/23.
Moció sobre les ocupacions conflictives i delinqüencials.23/01/23
Prec demanant que es revisi i es repari l’enllumenat de la rampa que puja al parc 
dels miradors, que fa molt de temps que està apagat. 23/01/2023.
Soŀlicitud d’avís als veïns i veïnes de Torrelavit prèvia a l’execució de 
tasques de manteniment planificades amb afectació a 
determinats serveis públics. 7/3/23.



 Finalització de les obres d’urbanització de la plaça de les Escoles, actualment
plaça de l’1 d’Octubre.

Detecció dels danys al Pont de les Escoles.

 Projecte de millora d’accés al centre social i zona esportiva del nucli de Can
Rossell, per poder canviar la ubicació actual dels contenidors i ampliar la zona de
jocs.

 Millora del sistema de potabilització de l’aigua de la xarxa municipal, amb un nou
sistema de potabilització amb diòxid de clor, que no genera gust residual a
l’aigua.

 Millora i ampliació del pavelló poliesportiu municipal (primera fase), amb la
creació de noves sales polivalents, reforç de la façana sud i noves obertures per
millorar la ventilació i iŀluminació.

 Millora de l’eficiència de l’enllumenat públic, substituint les actuals lluminàries
per altres equipades amb LED, més eficients energèticament i més respectuoses
amb el medi ambient.

 Adquisició de la nau de Cal Tresó. Expedient iniciat l’any 2018 que es té
coneixement de la futura subhasta de l’immoble per l’Agència Tributària.

 Xarxa de calor alimentada amb biomassa per als edificis municipals, fent-los
més sostenibles amb l’ús d’una energia més neta.

 Conveni del Centre d’Atenció Integral en l’Àmbit Rural (Centre de dia) amb el
Departament de Treball, Afers Socials i Famílies pel finançament de 15 places
concertades.

 Projecte de remodelació de la plaça del C/ Molí, per crear noves places
d’aparcament.

 Projecte d’adaptació i millora dels accessos al Centre d’Interpretació de l’aigua,
amb l’execució d’aquest projecte s’aconseguien dues millores molt importants,
la primera, l’ampliació de la vorera de la part esquerra (direcció C/ Molí) del pont
del c/Segimon Tomeu i de l’altra, eliminar el trànsit de camions a la cruïlla del C/
Molí amb C/ Torrent de la Cabana.

 Pla d’Ordenació Urbanística Municipal (POUM). Aprovació inicial pendent de
procedir a l’aprovació provisional.

 Estudi per la connexió de la Pineda Nova i Terrassola mitjançant un pont per
vianants. L’estudi s’ha lliurat en aquest mandat.

Finalment, Junts per Torrelavit abans de finalitzar el mandat
2015-2019, va deixar iniciats o preparats els següents
projectes/actuacions:


